
PROHLÁŠENÍ STUDENTSKÉHO PARLAMENTU  

GYMNÁZIA V ÚSTÍ NAD ORLICÍ  

 

STOP PLASTŮM  

A JEDNORÁZOVÝM OBALŮM  

 

Nenechejte to plavat! Řekněte „NE“ zbytečným 

jednorázovým plastům! Tímto heslem se nyní začíná 

řídit i náš Zdravý bufík na gymplu.  

 

A jak přesně se to bude projevovat?  

 Již nyní mají studenti možnost nosit si do bufíku 

vlastní hrníčky na kávu, aby se zamezilo používání těch 

jednorázových. Stejně tak můžete už nyní přicházet 

s vlastními sáčky a jinými obaly na pečivo. Nadále bude 

studentský parlament usilovat o konec současného 

vydávání toastů s  papírovými tácky. To je však zatím jen 

ve fázi jednání s bufetem. (Zatím tácky pečlivě odhazujte 

do recyklačních košů.) Stejně tak se řeší i plastové obaly 

na bagety.  

 Pokud vám tedy není lhostejný osud naší planety, 

podpořte náš nápad, ať už třeba jen nošením vlastních 

hrníčků nebo obalů. Také nám napište svůj návrh jak toto 

ještě vylepšit, a ten umístěte na nástěnku parlamentu 

nebo ho sdělte zástupcům vaší třídy. 

Jan Kleisl (8.B) za studentský parlament dne 27. 11. 2018 


